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Attending the Meeting of the Committee on Trade Facilitation held by the World
Trade Organization  

參與由世界貿易組織舉辦的貿易便利化委員會會議

海關人員向與會人士介紹香港AEO計劃。
Customs officer introduced Hong Kong AEO Programme in the
meeting.

海關人員以線上形式參與是次會議。

Customs officers attended the meeting online.

香港海關貿易關係及公共傳訊科人員於12月1至3日，以線上形式參與了由世界貿易組織
（WTO）於瑞士日內瓦舉行的貿易便利化委員會會議，與其他WTO成員國家及地區代表進行交
流，探討促進全球貿易便利化的方案。會議期間，貿易關係及認證組助理參事謝曼嘉向與會人

士介紹「香港認可經濟營運商（AEO）計劃」如何為企業提供通關便利及提升市場競爭力，並
分享香港海關如何協助中小企業參與計劃。是次會議匯聚了來自不同國家及地區的WTO成員代
表，冀望加強相互之間的合作，提升全球貿易便利化的效率。

Officers of the Office of Trade Relations and Public Communication attended the meeting of the
Committee on Trade Facilitation held by the World Trade Organization (WTO) at Geneva,
Switzerland, online from 1 to 3 December 2025.  During the meeting, Ms. TSE Man-kar, Assistant
Staff Officer (Trade Relations and Accreditation), introduced how the Hong Kong Authorized
Economic Operator (AEO) Programme provided customs facilitations to enterprises and enhanced
their market competitiveness and shared how Hong Kong Customs facilitated the integration of
small and medium enterprises into the Programme. The meeting brought together the
representatives of WTO members from different countries and regions, aiming at strengthening the
mutual cooperation and enhancing the efficiency of global trade facilitation. 


